
Styrelsemöte	via	messenger	20210422		

Närvarande:	Stina	Träff,	Christina	Nielsen,	Fredric	B,	Sabine	H,	Ann	B,	Kent	R		

Icke	närvarande:	Mie	S	

	

• Ordförande	hälsar	alla	välkomna	och	öppnar	mötet	

	

• Sekreterare	är	Ann	Blomkvist	och	justerare	Sabine	H		

	

• Godkännande	av	dagordningen		

	

• Föregående	protokoll	godkänns	och	läggs	till	handlingarna.	Beslut	om	att	lägga	protokollen	i	
styrelsens	messenger	grupp	så	alla	kan	tycka	till.		

	

• Redogörelse	för	ekonomin.	Fått	in	några	nya	medlemmar.	Stödmedlemmar	får	en	hälsning	
välkommen	till	klubben	Stina	Träff	fixar.		

	

• Aktivitets	bidrag	från	Svak	Christina	har	inte	fått	något	svar	från	Svaks	styrelse	
	
	

• Hästtransporten	ska	betalas	skatt	för.	Den	andra	ska	ställas	av	då	den	inte	är	körbar.		

	

• Får	SM	Ann	informerar	lite	om	vad	som	händer	

	

• Beslut	om	dokumenten	och	vallhundsakademin.	Styrelsen	godkänner	Vallhundsringens	
vallhunds	policy,	Vallhundsringens	värdegrunder	och	grönt	kort	förfarandet.	Stina	T	tar	fram	
ett	förslag	för	Gdpr	uppgifter	som	används	i	Vallhundsringen.	Christina	sammanställer	ett	
utkast	för	att	få	igång	verksamheten	i	akademin	med	ett	antal	medlemmar	utifrån.	Viktigt	att	
vi	tar	upp	och	informerar	om	akademin	och	klubbens	policy	med	grönt	kort	på	årsmötet.		

	

• Inbjudan	till	instruktörs	utbildning.	Har	gått	ut	till	de	tilltänkta.		

	

• Övriga	frågor		

Årsmötet	vad	ska	vi	hitta	på	för	aktivitet?		Vissel	kursen	kanske	kan	vara	ett	alternativ,	
avslutas	med	tävling	om	bästa	serenad	får	ett	pris.		



	

	

• Nästa	möte	onsdagen	den	20210512	kl	19,30	

	

• Mötet	avslutas		
	
	
	
	
------------------------------	 -----------------------------	 -------------------------------------	
	
Ordf	Christina	Nielsen		 sekr	Ann	Blomqvist			 justerare	Sabine	von	Heiden		

	

	


